Special Power of Attorney

I, the undersigned **KUNNAM POONAM BALAM**, Indian National, holding Passport No. **H6728923**, in my capacity As Manager in the company

K B J CONTRACTING LLC, under the License No: **640572** Issued from Department of Economic Development –Dubai, do hereby appoint:-

Mr. BASKARAN KARUPPIAH, Indian Nationality, holding ID No. 784-1979-2532842-5

and give him the following powers:-

To represent the company before all the local Authorities, Government Departments, Ministries, Airport, Seaport/ municipality, Economic department, Public, Courts and Notary police, Immigration, Ministry of labor, Roads & Transport Authority, Land Department, Real Estate Regulatory Committee, Rent Committee, Government Real Estates, Public Prosecution, Water And Electricity Authorities, Etisalat, Du, Embassies & Consulates, Chamber of commerce/ and all companies, the nongovernment organizations, establishments or other businesses and sign all documents, papers and contracts with or before them...

Has the right to open, operates and close the Bank accounts to operate the same, to sign the cheques and to deal in all bank transactions, also he is authorized to obtain overdrafts and other credit facilities, loan, mortgaging the company's assets, if necessary, to issue, sign and endorse cheques, Bank documents to withdraw funds to prepare L/C. s Drafts and Bills as well as remittance and to sign all the applications and documents relevant to the same. He has the right to borrow on behalf of the company and sign drawing

توكيل خاص

أنا الموقع ادناه / كونام بونام بالام ، هندي الجنسية ، أحمل جواز سفر رقم H6728923 بصفتي المدير في شركة ك بيه جيه للمقاولات ش ذم م بموجب رخصة تجارية رقم: 640572 الصادرة من دائرة التنمية الإقتصادية - دبي وبموجب هذا السند قد وكلت:-

السيد / باسكران كاروبيا، هندي الجنسية، يحمل بطاقة هوية رقم 5-2532842-784.

وأخوله بالصلاحيات التالية: -

- له ان يمثل الشركة امام كافة الدوائر الرسمية والوزارات والمطار، والموانئ، والبلديات، والدائرة الاقتصادية ومحاكم وكاتب العدل ومراكز الشرطة، ودائرة الهجرة، ووزارة العمل المرور وهيئة الطرق والمواصلات ودائرة الاراضي والاملاك ومؤسسة التنظيم العقاري ولجنة الايجارات وعقارات حكومة دبي والنيابات العامة وهيئة المياه والكهرباء ومؤسسة الاتصالات والسفارات والقنصليات وغرقة التجارة، وكافة الشركات والمؤسسات او الاعمال التجارية الاخرى والتوقيع على كافة المستندات و الأوراق والعقود مع او امام الجهات المذكورة .
- أن يقوم بفتح وإغلاق الحسابات البنكية وتشغليها ، كما أن له توقيع الشيكات والتعامل بجميع المعاملات البنكية ، كذلك فإن له الصلحيات بالحصول علي السحوبات علي المكشوف التسهيلات الاعتمادية الاخري والقروض، ورهن اصول الشركة ، ان لزم الامر وتحرير تظهير التوقيع علي الشيكات ، والمستندات البنكية ، سحب المبالغ المالية ، واعداد خطابات الاعتماد والحوالات ، والكمبيالات والتوقيع علي جميع الطلبات المتعلقة بهذا الخصوص ، وله حق المقتراض الأموال نيابة عن الشركة والتوقيع علي مستندات السحب او مستندات الدين ، الضمانات المستندات الاخرى المطلوبة للتسهيلات البنكية المستندات الاخرى المطلوبة للتسهيلات البنكية المستندات المتعلقة المستندات المتعلقة المستندات المتعلقة المستندات المتعلقة المستندات المتعلقة المستندات المتعلقة الم

Elzaki Elamin انجليزي - عربي - احربير Glish - Arabic - English

N CENTER-

instruments or credit instruments, guarantees and other documents required for bank facilities with or without security, including signing of cheques, promissory notes, guarantees, letters of credit, undertakings, receive funds, deposit and withdraw the same. He has the right to get auto loan on behalf of the company from banks or from any financial institutions

- To appoint and remove advocates and to file or defend any suits before all courts at all levels.
- To represent before all the Ministries and local authorities for establishing this company and to do any other works in connection therewith.
- To sign all tenders, contracts, documents or receipts of financial or commercial nature on behalf of the company.
- To mortgage/ hypothecate stock/ furniture and other assets to other parties and bank.
- To authorize and sanction all vouchers for books of account and payment of all expenses.

In witness whereof I hereby sign this document and request the Notary Public to duly notarize the same.

سواء بضمان او بغير ضمان بما فيها التوقيع علي الشيكات ، الكمبيالات ، الضمانات، خطابات الضمان، التعهدات، استلام وإيداع وسحب الامول ، وله حق للحصول علي القروض من اجل السيارات للشركة من البنوكل او من مؤسسات مالية .

- أن يقوم بتعيين أو إلغاء المحامين وأن يرفع أو يدفع
 أية دعاوى أمام كافة محاكم دولة الإمارات العربية
 المتحدة بمختلف در جاتها.
- أن يمثل أمام كافة الوزارة والسلطات المحلية لتأسيس هذه الشركة وأيقوم بأي عمل يرتبط بهذا الشأن.
- أن يقوم بالتوقيع على كافة العطاءات والعقود والمستندات والإيصالات ذات الصفة المالية أو التجارية نيابة عن الشركة.
- ترهين/ توديع المخزنات/ أثاثات والموجودات الأخرى للاطراف الإخرى والبنوك.
- أن يعتمد ويصادق على كل السندات للدفاتر الحسابية ولدفع كافة المصروفات.

وعليه أوقع وأطلب من كاتب العدل التصديق علي هذا التوكيل واعتماده حسب الأصول.

Executant :-

Signature

S. Character

الزاكي الأهون إلى الأهون المراجع الأهون المراجع المرا

N CENTER -

re Alto

الموكل :-

التوقيع:-



1000





بتاريخ 11-11-2015 حضر امامي كونام بونام بالام بصفته المذكورة وبعد التعرف عليه وقع على المستند بحضوري حسب الأصول.

عائفته إبراهيم معمد الكاتب العدل

رقم الإيصال 420234 رقم المحــرر 2015/1/223780 الطوار - 114894

www.dc.gov.ae